



SADA

Reg. 854184-W

SYARIKAT AIR DARUL AMAN SDN. BHD.

(Anak Syarikat Kerajaan Negeri Kedah)

KENYATAAN TAWARAN

1. Tender adalah dipelawa kepada Kontraktor-Kontraktor yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIP) / (CIDB) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja berikut :-

BUTIR-BUTIR TAWARAN	HARGA DOKUMEN TAWARAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH DAN TEMPAT TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH TENDER DITUTUP
<p>Cadangan Projek Pembinaan Bangunan 2 Tingkat Dan Lain-Lain Yang Berkaitan di Bt13, Jalan Changloon, Bandar Jitra, Daerah Kubang Pasu, Negeri kedah Darul Aman.</p> <p>SADA/TEN/PBGN/02/2021</p>	<p>RM 500.00 (tidak akan dikembalikan)</p>	<p>Tingkat 11, Jabatan Ukur Bahan ,Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd. (SADA) Jalan Sultan Badlishah 05582 Alor Setar Kedah</p> <p>12 April 2021 (Isnin)</p> <p>sehingga</p> <p>25 April 2021 (Ahad)</p>	<p>CIDB dan PKK Memegang Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB</p> <p>Gred: G4</p> <p>Kategori B & CE</p> <p>Pengkhususan B04 , CE21</p> <p>Taraf Bumiputera</p>	<p>12 April 2021 (Isnin)</p> <p>10 pagi</p> <p>Bertempat: Pejabat Penyelenggara an SADA, Zon Jitra, Bt13 Jalan Hospital, Jitra, Kubang Pasu, Kedah.</p> <p>(DIWAJIBKAN)</p> <p>Koordinat Lokasi (6.282175,100, 419945)</p>	<p>Isnin, 3 Mei 2021</p> <p>pada jam 12.00 tengahari</p>

2. Naskah dokumen Tender boleh diperolehi di **Tingkat 11, Jabatan Ukur Bahan, Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd. ,Jalan Sultan Badlishah 05582 Alor Setar, Kedah** pada waktu pejabat **8.30 pagi hingga 4 petang** ,bermula **12 April 2021**. Bayaran dokumen hendaklah dibuat dalam bentuk **Tunai / Wang Pos** di atas nama **Syarikat Air Darul Aman Sdn Bhd.** Bayaran ini tidak akan dikembalikan dan pembayaran secara cek tidak akan diterima. Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada Petender yang sah sahaja dan setelah Sijil ASAL pendaftaran dengan Lembaga Industri Pembinaan Malaysia (LPIP/CIDB) , Sijil pengiktirafan sebagai kontraktor bertaraf bumiputera dan RESIT BAYARAN dikemudian beserta DUA(2) salinan sijil tersebut yang tidak dikembalikan.

3. Dokumen tender yang telah siap ditandatangani dan di isi sepenuhnya hendaklah dimasukkan ke dalam sampul bermetri dengan Tajuk Tender dan No. Rujukan Tender hendaklah ditulis di luar sampul tersebut. Dokumen hendaklah sampai dan dimasukkan ke dalam Peti Tender, **Jabatan Ukur Bahan , Tingkat 11, Syarikat Air Darul Aman Sdn. Bhd. No. 892, Jalan Sultan Badlishah, 05582 Alor Setar, Kedah Darul Aman** tidak lewat dari jam 12 tengahari mengikut tarikh di jadual.

4. Kontraktor atau wakil yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 mengikut garis panduan yang ditetapkan oleh Kementerian Kesihatan Malaysia dan Majlis Keselamatan Negara.

5. Pihak SADA tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab diatas penolakan sesuatu tawaran tender dan tidak akan menanggung apa-apa kos yang terlibat oleh Petender

6. Dokumen Tender yang lewat dari tarikh dan masa yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.